

Title (en)
Cake-container, preferably made of carton.

Title (de)
Torten-Behältnis, insbesondere aus Karton.

Title (fr)
Récipient pour gâteaux, fabriqué de préférence en carton.

Publication
EP 0649792 A1 19950426 (DE)

Application
EP 94111212 A 19940719

Priority
DE 9313047 U 19930831

Abstract (en)
A container for receiving cakes or the like, made of a blank of foldable flat material, such as card, corrugated cardboard or the like, having a bottom wall (1), side walls (2, 3) linked to the bottom wall, and corner-connecting tabs (4) which are linked laterally to the side walls (2), the side walls (2, 3) being erected relative to the bottom wall (1), and the corner-connecting tabs (4) bearing against adjacent side walls (3), the corner-connecting tabs (4) having attached corner reinforcement tabs (8), and the corner reinforcement tabs connecting their corner-connecting tabs to the side walls (2) linked thereto at a distance from their attachment. <IMAGE>

Abstract (de)
Behältnis zur Aufnahme von Torten oder dgl. aus einem Zuschnitt faltbaren Flachmaterials wie Karton, Wellpappe oder dgl. mit einer Bodenwand (1), an die Bodenwand gelenkten Seitenwänden (2,3) und seitlich an die Seitenwände (2) gelenkten Eckverbindungsglaschen (4), wobei die Seitenwände (2,3) bezüglich der Bodenwand (1) aufgerichtet sind und die Eckverbindungsglaschen (4) an benachbarten Seitenwänden (3) anliegen, wobei die Eckverbindungsglaschen (4) angelenkte Eckverstärkungsglaschen (8) haben und die Eckverstärkungsglaschen ihre Eckverbindungsglaschen und die daran gelenkten Seitenwände (2) in einem Abstand von deren Anlenkung miteinander verbinden. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 5/00

IPC 8 full level
B65D 5/00 (2006.01); **B65D 85/36** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 5/0045 (2013.01); **B65D 85/36** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] GB 2148254 A 19850530 - CORRUGATED PROD LTD
- [X] FR 2618412 A1 19890127 - CLERGEAU PAPETERIES LEON [FR]
- [X] US 4056223 A 19771101 - WILLIAMS MICHAEL M
- [X] DE 2728444 A1 19790104 - OSTHUSHENRICH KG
- [Y] DE 3025373 A1 19820204 - SCHUR INT AS BRDR [DK]
- [XY] US 3162351 A 19641222 - RUDOFSKI LE ROY V
- [Y] GB 1584147 A 19810204 - METAL BOX CO LTD
- [A] DE 3933372 A1 19910418 - OETKER NAHRUNGSMITTEL [DE]
- [PX] DE 9313047 U1 19931014 - EUROPA CARTON FALTSCHACHTEL [DE]

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)
DE 9313047 U1 19931014; EP 0649792 A1 19950426

DOCDB simple family (application)
DE 9313047 U 19930831; EP 94111212 A 19940719